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Skrivelse till Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning 
 
Det är med bestörtning vi nu ser att regionen i Stockholm dragit in på busslinjer 
och turtäthet i vårt stadsdelsområde. Inte minst är detta problematiskt i ett 
område som Östberga där kollektivtrafiken var gles redan innan neddragningarna. 
 
Kollektivtrafiken till Östberga har diskuterats tidigare i denna nämnd. Då har en 
enig nämnd ställt sig bakom skrivelser om att bevara Östbergas kollektivtrafik. 
Vid åtminstone ett par tillfällen har en moderatledd majoritet i stadsdelsnämnden 
och i stadshuset lyckats förmå en moderatledd majoritet i regionen att förstå 
vikten av dessa busslinjer. Det har varit närdemokrati och samarbete när det är 
som bäst. 
 
Tyvärr ser vi nu att en socialdemokratiskt ledd stadsdelsnämnd och stadshus inte 
kan komma överens med sina partivänner i regionen. På område efter område; 
Slussen, Rålambshovsparken och kollektivtrafiken ser vi hur samarbetet mellan 
Socialdemokraterna i stadshuset och i regionen bryter samman. De som blir 
lidande är tyvärr stockholmarna. 
 
Värt att notera är att Östberga helt nyligen lyfts från att vara ett utsatt område. 
Detta har bland annat gjorts genom politisk långsiktighet och samarbete över 
blockgränser och mellan olika aktörer. Att i det läget inte lyckas visa de boende 
att vi fortsatt satsar på oh stödjer dem är riktigt illa.  
 
Därför vill vi fråga stadsdelsförvaltningen:   



 
 
Vilka åtgärder vidtar förvaltningen för att i samverkan med regionen säkerställa 
fungerande och tillräcklig kollektivtrafik till Östberg? 
 
Gör staden eller stadsdelen några kompletterande åtgärder för att motverka de 
negativa effekter en neddragning av busstrafiken kan tänkas ges. 


